
Referat – Heddal IL Fotball

Møtenummer 6/11
Dato 16. August 2021
Tidspunkt 18:00 – 20:00
Sted Vidarvoll Kulturhus
Deltakere

Andreas Susrud, *Styreleder*
Anne Marte Borsodi, *Kasserer*
June Solhaug, *Styremedlem*
Michael Eriksson, *Styremedlem*
Jon David Schrøder, *Styremedlem*
Øyvind Lia, *Sportslig leder*
Bjørn Hallvard Lund, *Nestleder*
Stine Larsen, *Sekretær*
Nina Sundseth, *Styremedlem*
Hans Jørgen Aase, *Trenerkoordinator*

Sak 1.5 Godkjenning av innkalling og dagsorden

Saksansvarlig Andreas

- Godkjenning av innkalling og dagsorden
- Saker til eventuelt

Vedtak

Godkjent.

Sak 2.5 Godkjenne referat

Saksansvarlig Andreas

Gjennomgang av styrets protokoll, eventuelle kommentarer eller endringer.

Vedtak

Godkjent

Sak 14.2 Administrativ Leder

Saksansvarlig Andreas

Administrativ leder Kjersti går ut i permisjon. Bente Moen settes inn i vikarstilling.

Orienteringssak

Sak 3.5 Økonomisk status

Saksansvarlig Anne Marte

Regnskapsrapport og budsjett ble ikke fremlagt.

Andreas opplyser om bankbeholdning på ca 390 000 kr per i dag.

Orienteringssak

Sak 11 Heddal Aktivitetspark 2.0

Saksansvarlig Andreas

11.5 Status utbygging

- Flere tilbakemeldinger i styret og i klubb om ujevnheter på den nye kunstgressbanen. Vi tar dette med inn til prosjektgruppa.
- Tennisbaner, basketbaner, granulatstoppere og rister er forsinket i levering.

Orienteringssak

Sak 13.3 Fotballotteri 2021

Saksansvarlig June/Nina

Oppdatering på arbeidet med fotballotteriet

- Alle lodd er utdelt, ser ut til å gå bra til nå tross utlevering i ferien.

Orienteringssak

Sak 15 Sportslig status

Saksansvarlig Øyvind

15.4 Status sportslig utvalg

- HJ og Øyvind skal ta et møte med Jørn Heggekroken andg. A-lagstrener rollen.
- Alag og junior utgjør ca 35 spillere totalt.
- Mangler trener G10

15.5 Status fra Hans Jørgen

15.6 Status seriespill

Orienteringssak

Sak 16 Turneringer

Saksansvarlig Andreas

16.1 Santander 3v3 ligaen

- Planlegger å arrangere 25. september dersom mulig. Vil invitere inn næringslivet og arrangere offisiell åpning av parken samtidig.

16.2 Vennerscup

- Ser ikke ut som det blir mulig å arrangere i høst da Grendehuset er booket hele høsten, og tiden renner fra oss.

Vedtak

Sak 9.0 Eventuelt

Saksansvarlig Andreas

9.9 – Sette nytt styremøte for September

- Avtalt nytt styremøte tirsdag 14. September kl. 19:00

9.10 – Ny midlertidig sekretær

- Vi ruller på rollen

9.11 – LM ØST

- Landsmesterskap på Grønknjær. De har bedt om dugnadshjelp. Andreas har gitt de epost til Nina for koordinering.

9.12 Kiosk -

- Trenger fryser. Vi bruker så lenge ekstra fryser fra lager. Åpner snarest. Trenger kioskansvarlige.
-